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Vragen van het lid Koopmans (CDA) aan de staatssecretaris van Economische 
Zaken, Landbouw en Innovatie over het bericht «Steenmarter verjaagt 
schoolkinderen» (ingezonden 28 september 2011). 

Vraag 1
Kent u het bericht «steenmarter verjaagt schoolkinderen»?1 

Vraag 2
Bent u bekend met het gevecht tegen de steenmarter dat de school al sinds 
2007 voert? Bent u ermee bekend dat de school na een vlooienplaag, 
stankoverlast en slechte hygiënische omstandigheden, allen veroorzaakt door 
de steenmarters, nu op last van de GGD moet uitwijken naar andere 
gebouwen? 

Vraag 3
Klopt het dat de GGD besloten heeft dat de school zeker voor drie maanden 
dicht moet? Acht u het wenselijk dat het beschermen van de steenmarter 
boven het welzijn van kinderen gaat? 

Vraag 4
Klopt het dat ontheffing is verleend voor het vangen van steenmarters om 
deze elders uit te zetten? Acht u deze maatregel effectief, aangezien uit de 
literatuur en de ervaring blijkt dat het verjagen slechts tijdelijk (of helemaal 
niet) werkt tegen steenmarters omdat de geurvlagen van het territorium juist 
steenmarters aantrekt? Deelt u de mening dat, om dit te voorkomen, de 
gevangen steenmarters beter uitgezet kunnen worden in gebieden waar 
vandaan ze minder rap terug zullen keren, zoals IJsland of Siberië? 

Vraag 5
Klopt het dat de steenmarterpopulatie goed gedijt in Nederland, terwijl in de 
rest van Europa het diertje gewoon wordt bestreden? 

Vraag 6
Bent u bereid om de beschermde status van de steenmarter bij invoering van 
de nieuwe Natuurwet op te heffen? 

1 http://nos.nl/artikel/276060-steenmarter-verjaagt-schoolkinderen.html
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Vraag 7
Kunt u bewerkstelligen dat de schoolleiding zo spoedig mogelijk weer zijn 
eigen schoolgebouw steenmartervrij in gebruik kan nemen? Zo nee, waarom 
niet?
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